

**HEUTE
BESONDERS
ZU EMPFEHLEN
(TODAY'S SPECIALS)**



FITNESSSALAT

Bunte Blattsalate mit Schinken-, Käse- und Salamistreifen, dazu Knoblauchdressing 17,50

Colorful leaf lettuce with strips of ham, cheese and salami in a garlic dressing

STEIRISCHER BAUERNSALAT

Bunte Blattsalate mit Kartoffelgröstel, Speck, Spiegelei und Kernöl- Knoblauchdressing 17,90

Colorful leaf lettuce with roasted potatoes, bacon, fried egg and pumpkinseed oil-garlic dressing

STEAK & SALAD

Filetsteak auf Blattsalaten und Pizzabrot, dazu Cocktail- und Knoblauchsauce 27,50

fillet steak on colorful leaf salads with cocktail and garlic sauce, with pizza bread

CAESAR SALAD

Blattsalate mit geriebenem Parmesan, Knoblauch-cROUTONS und cremiger Caesardressing 12,90

green salad with grated parmesan, garlic croutons and creamy caesar-dressing

CAESAR SALAD mit Chicken with chicken 16,40

CAESAR SALAD mit Garnelenspießen with shrimp skewer 18,90

OFENKARTOFFEL „NEW ORLEANS“

mit Sauerrahm, gebratenem Putenfleisch, Knoblauch und Blattspinat

Potato „New Orleans“ with sour cream, strips of turkey filet, garlic and spinach leaves

18,90

OFENKARTOFFEL „TEXAS“

mit Sauerrahm, gegrillter Ochsenlende, Speck und Zwiebel

Potato „texas“ with sour cream, slices of beef, bacon and onions

20,90

XXL-BURGER

Unsere Burger werden mit knackigem Salat, frischen Tomaten, Gurken und Zwiebeln belegt; dazu Pommes Frites und Coleslaw

Cucumbers, fresh tomatoes and onions occupied, with french fries and cole slaw

CHEESE BURGER

220g saftiges Rindfleisch im Maisbrötchen mit Burgersauce und Käse 18,90

220g juicy beef burger in corn rolls with sauce and cheese

SPICY BURGER

220g saftiges Rindfleisch im Maisbrötchen, Käse und BBQ-Jalapenosauce 18,90

220g juicy beef burger in corn rolls, cheese and spicy sauce

mit doppelt Fleisch +6,90

with double meat

Jalapenos extra 1,50

extra jalapenos

INDIAN BURGER

Hühnerbrust mit Speck, Käse und Burgersauce im Maisbrötchen 18,90

Chicken breast with bacon and cheese, seasoned with sauce in corn rolls

BUFFALO CHICKEN BURGER

Gebackene Hühnerbrust, serviert mit Spezialsauce, pikant 18,90

baked chicken breast, served with special sauce, spicy

Speck extra 2,00

extra bacon

VEGGIE BURGER

Gebackenes Gemüseschnitzel, serviert mit Spezialsauce 17,90

baked Vegetable schnitzel, served in corn rolls with special sauce

Käse extra 1,50

extra cheese

Eisbecher „COOKIE“ Karamel- und Vanilleeis, Schokosauce, Schlagsahne und Cookies 8,90

whipped cream and cookies



We are not the best, but better than the rest